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Vragen van de leden Haverkamp en
Joldersma (beiden CDA) aan de
ministers van Justitie en van
Financien over het artikel «Holland
Casino betaalt Subaru». (Ingezonden
13 november 2009)

1
Bent u bekend met het artikel
«Holland Casino betaalt Subaru»?1

2
Kunt u bevestigen dat er door
Holland Casino 2,3 miljoen euro is
betaald aan Subaru vanwege het
falende preventiebeleid van Holland
Casino, en omdat er 23 miljoen euro
zou zijn vergokt door een toenmalig
directielid van Subaru?

3
Over welke periode is dit geld
vergokt? Deelt u de conclusie dat
wanneer er zoveel miljoenen euro zijn
vergokt het preventiebeleid niet
optimaal heeft gefunctioneerd?

4
Zijn er maatregelen, intern en extern,
genomen om te voorkomen dat
iemand wederom een dergelijk
bedrag kan vergokken? Zo ja, welke?

5
Acht u aanvullende (wettelijke)
maatregelen noodzakelijk?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Bouwmeester (PvdA), ingezonden

10 november 2009 (vraagnummer
2009Z20985).

1 De Telegraaf, 8 november 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie), mede namens de minister
van Financiën (ontvangen
9 december 2009)

1
Ja.

2
Zoals ik in mijn antwoord op vraag 2
van het lid Bouwmeester (nr.
2009Z20985) reeds heb aangegeven,
gaat het om een civielrechtelijke
aangelegenheid waarover ik als
Minister van Justitie verder geen
informatie tot mijn beschikking heb.
Zoals ook aangegeven in het
antwoord op de vraag van het lid
Bouwmeester is door Holland Casino
in een vroeg stadium met de Minister
van Financiën wel in diens
verantwoordelijkheid als
vertegenwoordiger van het financieel
belang van de staat, gesproken over
het geschil met Subaru Benelux en
eventuele uiteindelijke
bedrijfseconomische gevolgen
daarvan voor Holland Casino.

3
Ik verwijs u voor de beantwoording
van deze vraag naar de antwoorden
op de vragen 4 en 5 van het lid
Bouwmeester (nr. 2009Z20985),
waarin ik heb aangegeven dat deze

kwestie zich afspeelde tussen april
1998 en januari 2004 en dat ik geen
aanleiding heb aan te nemen dat het
antiverslavingsbeleid in deze periode
niet functioneerde.

4
Naar aanleiding van deze kwestie zijn
niet direct interne of externe
maatregelen getroffen. Zoals ik in
antwoord op vraag 5 van Kamerlid
Bouwmeester (nr. 2009Z20985) reeds
aangaf blijft Holland Casino het
preventiebeleid verder ontwikkelen
en verfijnen. In dit verband zal ik bij
Holland Casino opnieuw aandringen
op inschakeling, waar nodig, van een
verslavingsdeskundige op locatie.

5
Aanvullende wettelijke maatregelen
acht ik niet nodig.
Zie eveneens het antwoord op vraag
4.
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